
                                      

Aan: College van B&W Gemeente Venlo 
Betreft: Schriftelijke vragen conform Art. 44 RvO 
Onderwerp: Jongerenwerk Tigers in Witte Kerk in Venlo 
Datum: 18 juli 2023

Geachte College,

In 2015 is de decentralisatie ingezet
Met de decentralisaties werden de gemeenten verantwoordelijk voor de ondersteuning aan 
mensen in de leefdomeinen werk, inkomen, welzijn, zorg en opvoeden en veiligheid. 
Dit bood de gemeente de mogelijkheid werk, activering en maatschappelijke ondersteuning 
beter met elkaar te verbinden.
Daarnaast werd de mogelijkheid gecreëerd dat mensen die zorg en/of hulp nodig hadden 
zelf, of als ze daar zelf niet toe in staat waren, hun wettelijke vertegenwoordiger, die zorg 
en/of hulp mochten “inkopen“.
Een derde reden, een bezuinigingsmaatregel was een zgn. bijvangst. De landelijke overheid 
verwachtte 25 % op de overheidsuitgaven te kunnen besparen. Vooruitlopend hierop werd 
door de landelijke overheid gemakshalve al 25% minder geld naar de gemeenten 
overgemaakt. 
Wat dat laatste voor effect heeft gehad op de gemeentefinanciën heeft Venlo zelf mogen 
ervaren en het heeft dan ook tot ongeveer 2020 geduurd voordat ook Venlo grip had op die 
uitgaven.  

De V.S.P hecht veel waarde aan burgerinitiatieven omdat deze o.i. de basis vormen voor een 
duurzame samenleving. Immers het wordt gedragen door de burger, de buurt en/of wijk.
Als een dergelijk initiatief ook nog als succesvol door gebruikers, in dit geval jongeren, en 
door begeleiding, hier de Tigers ervaren wordt, verbaasd het ons dat de gemeente dit afdoet 
met het verhaal dat het jongerenwerk in Venlo geheel is uitbesteed aan Incluzio. 
Voor andere partijen is er geen ruimte. 

N.a.v . dat artikel in de Limburger d.d. 18-07-2023 heeft de V.S.P.  enkele vragen en 
opmerkingen.

1. Bent u op de hoogte van betreffende artikel en zijn uitspraken van de gemeente hier 
goed verwoord?

2. Klopt het dat het jongerenwerk in zijn volledigheid is uitbesteed aan Incluzio?



3. Zo nee, aan welke voorwaarden moeten derden voldoen om zelfstandig voor 
subsidie in aanmerking te kunnen komen?

4. Zo ja, kunt u ons een overzicht verstrekken van initiatieven van Incluzio met daaraan 
toegevoegd hun “maatschappelijke waarde“ voor de samenleving?

5. We gaan ervan uit dat de werkwijze van de gemeente m.b.t. Incluzio als 
gecontracteerd partner geen uitzondering is. Wij willen graag een overzicht van de 
gecontracteerde partners in de sociale basis, de Jeugdzorg en de W.M.O.

6. Daarnaast willen wij een overzicht van partners die niet zijn gecontracteerd in het 
kader van Z.I.N. maar waar sprake is van een ‘samenwerking’ middels een PGB 
constructie.

7. Zoals gezegd in de inleiding kunnen zorg- en/of hulpvragers ook ondersteuning bij 
niet-gecontracteerde partners vragen.
Is de conclusie te voorbarig als we ervan uitgaan dat de gemeente op alle gebieden 
verschil maakt tussen gecontracteerde en niet-gecontracteerde partners. 
Graag een toelichting! 

Tot zover 

Vera Kuijs-Coopmans
VSP

 


